



## BIOGRAPHY / BIOGRAPHIE

### Sean Weir

On June 2, 2020, Sean Weir was appointed as the Executive Chair of Tribunals Ontario. His appointment was renewed on December 2, 2022 for an additional three-year term. Prior to this position, Mr. Weir was CEO of Canada's largest national law firm from March 1, 2000 to July 1, 2018. In his legal practice, Mr. Weir advised financial institutions, corporations and major pension funds.

Active in his community, Mr. Weir served as an elected Councillor of the Town of Oakville, a director of the Oakville Trafalgar Memorial Hospital and a director and Chair of Oakville Hydro. Mr. Weir was named a "Diversity Champion" by Women of Influence Magazine, received the Lexpert Zenith Managing Partner Award for Corporate Social Responsibility and was listed in the Lexpert/American Lawyer Guide to the Leading 500 Lawyers in Canada.

---

Le 2 juin 2020, Sean Weir a été nommé président exécutif de Tribunaux décisionnels Ontario. Sa nomination a été renouvelée le 2 décembre 2022 pour un mandat supplémentaire de trois ans. Avant d'occuper ce poste, M. Weir a été PDG du plus grand cabinet d'avocats national du Canada, du 1er mars 2000 au 1er juillet 2018. Dans le cadre de son travail dans le domaine juridique, M. Weir a conseillé des représentants d'institutions financières, d'entreprises et d'importants régimes de retraite.

Engagé dans sa collectivité, M. Weir a été conseiller municipal élu à Oakville, membre du conseil d'administration de l'Hôpital Trafalgar Memorial d'Oakville et membre du conseil d'administration et président d'Oakville Hydro. Il a été nommé « champion de la diversité » par le magazine Women of Influence, a reçu le prix de responsabilité sociale Lexpert Zenith accordé à un associé directeur et a été nommé dans le guide des 500 avocats les plus influents au Canada (Lexpert/American Lawyer Guide to the Leading 500 Lawyers in Canada).